
Pracovní skupina Programu řegenerace
3.6.2020
oD 13. 3. 2020 scHŮzKA crlÉ pRRcovNÍ§KUPINY NEPRoBĚHLA, NřE Jsou sEPsÁNY PozNÁMK
z DíLčícH JEDNÁNíA ELEKTRoNIcKÉ KoMuN|KAcE s/MEzl čuny sKuplNv

členové pracovní skupiny :

Vladimír Richter, Jiří Lízler, Martin Šnorbert, Jan Luštinec, Jana Nonnerová, Aleš Kožnar, Tomáš
Kesner, René Brož, Alexandr Holub

1. Program na obnovu nemovitostí, obiektů nebo jejich prostředí, které se nacházejí na
rizemí města Jllemnice (dóle jen: Program)

Členům pracovní skupiny byly prostřednictvím e-mailem rozeslané tabutky s přehtedem
plánovaných akcí obnovy stručně představeny jednotlivé žádosti o grant (sběr žádostí byl
ukončen 30. 4. ?:020). Podle schváleného rozpočtu obce bylo pro účely Programu vyhrazeno
300 tis. Kč. Původní návrhy na rozdělení grantů předpokládaly takovou alokaci finančních
prostředků. Nicméně po změnách, které proběhly z důvodu nouzového stavu (pandemie
COVID 19), bylo nutné přistoupit v rozpočtu města Jilemnice k úsporným opatřením, která se
dotkla i Programu (nutno uspořit La %|. Nově tedy je k rozdělení v rámci Programu k dispozici
270 tis. Kč.

Návrh jednotliv,ých dotací byl s přihlédnutím k tomuto požadavku upraven a radě města
bude předložen v této upravené podobě. Tabulka s přehledem žádostí a návrhů je přílohou
tohoto zápisu.

2. Haklova hrobka

Oddělení památkové péče znovu kontaktovalo v souladu s dohodou z minulé pracovní
schůzky paní {atějkovou, majitelku Haklovy hrobky, a vyzvalo ji k domluvení schůzky
s vedením města ve věci převodu hrobky. Paní Matějková tak přislíbila učinit.

Dle vyjádření paní Housové (pracovnice oddělení památkové péče v době, kdy probíhaly
ve hrobce průzkumné práce) si klíče od hrobky vyzvedl osobně partner paní Matějkové. Město
Jilemnice v současné době klíče od hrobky nemá. Tato informace byla paní Matějkové
předána.

3. Osvětlenítzv. §taíého hřbitow
Oddělení památkové péče oslovilo v souladu s dohodou z minulé pracovní schůzky

autory projektu revitalizace starého hřbitova v souvislosti s uvažovaným osvětlením prostoru
starého hřbitova.

Dle vyjádření lng. arch. Frejlachové původní záměr s osvětlením nepočítal a, má-li brit
prostor dodatečně osvětlen, je třeba osvětlení vyprojektovat.

V rozpočtu rněsta pro rok 2020 nejsou finance na projekt osvětlení starého hřbitova ani
finance na vlastní realizacitalového záměru vyhrazeny.



4. §ocha sv. Barbory

V pátek 15. 5. 2020 proběhlo jednání s panem vikářem P. Fr. Mrázem a vikariátním
technikem panem Strašíkem ve věci dalšího postupu při záchraně sochy sv. Barbory u kostela
sv. Vavřince. Jednání se kromě zmíněných pánů (za Řrr - děkanství Jilemnice) zúčastnili také
Martin Šnorbert, Jan Luštinec, Jana Nonnerová a Petra Fišerová.

Zúčastněné strany na schůzce prezentovaly svá stanoviska. Bylo domluveno, že bude
návrh zahrnující převod sochy sv. Barbory městu vč. odkupu p.č. 14 v k.ú. Jilemnice, na kterém
socha stojí, sepsán a farnosti předán v písemné podobě. Podle reakce Řrr - děkanství
Jilemnice budou iiásledně učiněny další kroky.

Dopis byl sepsán, s panem starostou Vl. Richterem zkonzultován a osobně předán panu
vikáři.

5. Dny evropského dědicwí v Jilemnici

Byl sestaven program Dnů evropského dědiďví vJilemnici |záři 2CI20) (velkou měrou
přispě! J. Luštineq dále Krkonoššké muzeum Jilemnice a Železniční muzeum Martinice).
Jednotlivé objekty {památky), které jsou v programu zahrnuty, byly přihlášeny na internetové
stránky historických sídel
httos://www.historickasidla.czlredakce/index.php?hlKat=l&xuser=&lanG=cs&slozka=80767&rok=2020#dr view
stvle=fu ll;skat=O;r=9:pape=1.

Oddělení památkové připravuje ve spoluprácis Gentianou Jilemnice plakát (leták)tak, aby
mohl být zařazen do prázdninového čísla zpravodaje (uzávěrka t0.6. 2020}.

6. Zápisy ze schůzek pracovní skupiny

Po domluvě s panem starostou Vl. Richterem a předsedou pracovní skupiny J. Lízlerem
bylo dohodnuto, že nově budou zápisy z pracovní skupiny rozesílány prostředniďvím
elektronické Bošty nejen členům pracovní skupiny a radním, ale též lnformačnímu centru
Jilemnice, SD Jilm a KM Jllemnice. l nadále budou zápisy zveřejňovány internetových stránkách
města.

Trvaiící úkoly z minulých schůzek:

U 3lt4.2.2O2O fiabloně a jeřáby podél příjezdové komunikace do města}

R. Brož přislíbil oslovit vedoucího odboru dopravy krajského úřadu Libereckého kraje ve věci
obnovy jabloňové a jeřábové aleje podél příjezdové komunikace {Xl286| do města
v souvislosti s plá novanou rekonstru kcí přileh lé komun i kace.

U 7lLA.2. 2O2O (informační tabule na tzv. starém hřbitově)

Do revitalizovaného prostoru tzv. starého hřbitova se vstupuje otvorem k nové betonové zdi.
Na ni by měla b,ýt umístěna nová informační tabule. Stručné informace k projektu připravilo
oddělení památkové péče. Text k historii slíbil připravit J. Luštinec. Po dokončení návrhu textu
tabuIe bude projednána podoba tabule (materiál, rozměry} a její umístění, a to i s autory
projektu revitalizace návrší starého hřbitova. Ti nabízení v uvedené věci spolupráci fiako



materiál informační tabule navrhují nerez s laserem vypalovaným obsahem, na tabulce by
podle autorů projektu měla b,ýt i mapka - zákres situace původního hřbitova}.

U 9lL4.2.2a2a {pamětní deska §tanislava Zindulky}

J. Luštinec kontaktoval paní Cupákovou, majitelku domu č.p. 6& ohledně uvažovaného
umístění pamětní desky p. Stanislava Zindulky, kontakt předal V. Richterovi, ten přislíbil
projednat návrh umístění pamětní desky s paní Cupákovou osobně. (§ ohledem na ,,nouzový
stav" byla příprava realizace celého záměru zpomalena a slavnostní odhalení desky přesunuto
na 5.5. 2a2L.| 

1-a':

U 7 lt3. 3. 2020 (pamětní deska prof. Marka)

J. Lízler připravil návrh waru a velikosti pamětní desky prof. František Marek. addělení Pp v co
nejbližší době zajistí termín schůzky s paní Janou Rulcovou, ředitelkou turnovské SUPŠ, ve věci
uýroby desky (materiály, termíny, cena). Podobně jako u pamětní desky S. Zindulky byla též
příprava realizace popsaného záměru zpomalena a slavnostní odhalení přesunuto na rok 2021
(8. září}. D. Hlaváč připomněl, že Jilemnický okrašlovací spolek zamýšlí vyrobit také pamětní
desku Rudolfa Kazdy (možno též projednat na schůzce v turnovské SUPŠ?}.

Doporučení radě města: Radě města bylo doporučeno rozdělení kvóty na obnovu objektů na

rizemí města v rámci Programu, a sice tak, jak ie wedeno v tabulkové příloze tohoto zápisu.
Jmenování nov,ých členů pracovní skupiny radě město navrženo nebude. Podklady připravilo
oddětení pp.

Doporučení zastupitelstvu města: --

Příští schůzka pracovní skupiny Programu regenerace se uskuteční

I.9. 6. 2020 v , ,]', v kance!á i tarosty

Program p íští sch zky:

- rikoly z minul ch sch zek
- Dny evropského dědiďví v Jilemnici 2020

- jmenování nov ch člen pracovní skupiny vs. tatut ,,stálého hosta"

- ripravy interiérťr školy č.p. 288 (J. Lízler p ipravísoupis p edpokládan ch prací)

- reklamy v Jilemnici

sepsalq: Petra FíŠerov , 3. 6. 2a20

scítv lil: Ji í L{zler, p edseda&W


